



# Referat

## - fra bestyrelsesmøde i Afdeling 17- Dannerhøj - Kirkeageren

Mødested:	Fælleshuset i Dannerhøj
Mødetidspunkt:	Onsdag den 21-02-2018 kl. 19.00
Deltagere:	Afdelingsbestyrelsen samt René Kristoffersen
Afbud:	Afbud fra Carsten
Referent:	Rikke

### Dagsorden

- Pkt. 1: ----- Godkendelse af dagsorden samt underskrivelse af referat fra sidste møde
- Pkt. 2: ----- Opfølgning på beslutninger fra sidste møde
- Pkt. 3: ----- Indkommet korrespondance
- Pkt. 4: ----- Evaluering af afslutningsfesten den 10-11-17
- Pkt. 5: ----- Nyt fra afdelingen v/alle
- Pkt. 6: ----- Nyt fra teamet v/René
- Pkt. 7: ----- Nyt fra organisationen v/Eigil
- Pkt. 8: ----- Kommende afdelingsmøde
- Pkt. 9: ----- Eventuelt
- Pkt.10: ----- Resumé af beslutninger
- Pkt.11: ----- Næste møde

Ad1: ----- Dagsorden godkendt og referat af den 25-10-2017 godkendt og underskrevet.

Ad 2: ----- Opfølgning på beslutninger fra sidste møde – iht. referat af 15-10-2017  
Alle beslutninger er gennemførte med undtagelse af *sommerfest* der blev til en *afslutningsfest*. *Støjdæmpende vægdekoration*: Nuværende som findes på adm. kontoret i Kayserødsgade er for dyre, vi undersøger andre muligheder.  
Ansvar: alle.

Ad 3: ----- Indkommet korrespondance

- Flyttemeddelelse: Beboer i Dannerhøj 43 fraflytter og ny indflytter pr. 01-04-18.
- Henvendelse fra beboer vedr. LED-belysning – afskærmning, der har været i restordre, er monteret og har dæmpet lysniveauet.

Ad 4: ----- Evaluering af afslutningsfesten 10-11-17

-Der deltog 24 beboere. I anledning af, at det var Mortens Aften, blev der serveret andesteg med tilbehør. Det var en god og hyggelig aften med god stemning.

Ad 5: ----- Nyt fra afdelingen v/alle

-Eigil: Hjertestarter er nu blevet registreret på Appen "Hjertestart".

Forslag om evt. førstehjælpkursus for afdelingens beboere evt. i samarbejde med andre afdelinger. Oplysninger om pris m.m. undersøges – ansvar: Eigil

-Markering af P-pladser i etape 1 – der er pt. ingen markering og udførelse iværksættes – ansvar: team 6

Beboerbladet Kontakten – Vi har ikke indsendt noget stof til læsning i det kommende blad (nr. 1 2018).

-Kaj: Vores undergrundscontainere til "restaffald" bliver tømt 1 gang om ugen (mandage). Ofte er containerne/poserne kun halv fyldte. Måske der kunne være en besparelse i, at de kun bliver tømt hver 14. dag. Beslutning: Vi undersøger i en periode om det er det generelle billede. Ansvar: Kaj - tjekker hver søndag i nogle uger ved de 3 stationer vi har i afdelingen.

Ad 6: ----- Nyt fra teamet v/René

-René: Orienterede en sparerunde i organisationen - 9 medarbejdere er opsagte og et team er blevet opløst og medarbejderne fordelt til andre teams.

-Vores ejendomsfunktionær Kuno vender tilbage til vores team efter en sygdomsperiode – han har efter raskmelding i en periode være udlånt til et andet team.

-Der er blevet saltet mere end sædvanligt på nysafalteret sti i Dannerhøj idet stien det første år kan være meget glat at gå på. Teamet er ellers opmærksomme på ikke at bruge mere salt end højst nødvendigt.

Ad 7: ----- Nyt fra organisationen v/Eigil

Afholdte møder:

22-01-18: OB-møde i Vivabolig – Eigil deltog

23-01-18: Stofarrangement – Tema "Person data forordning". Carsten og Eigil deltog fra afdelingen.

05-02-18: OB-møde i Vivabolig – Eigil deltog

09-02-18: Reception hos Plus Bolig – i anledning af ansættelse af ny direktør – Eigil deltog.

17-02-18: Temamøde om samarbejde i org. bestyrelsen – Eigil deltog.

Kommende møder/aktiviteter

27-02-18: Alle afdelingsbestyrelser i organisationen er inviteret til

Temamøde hvor temaet er modernisering/opdatering af vores husorden.

Invitation er udsendt. Fra Dannerhøj er foreløbig tilmeldt Tove og Eigil.

01-03-18 Repræsentantmøde i BL (Boligselskabernes Landsorg.) Eigil deltager

som valgt repræsentant.

12-03-18: Generalforsamling i Visse Vandværk – Indbydelse er rundsendt til vandværkets forbrugere i Visse. Eigil deltager som valgt bestyrelsesmedlem af vandværket.

Ad 8: ----- Kommende afdelingsmøde

Afdelingsmødet er aftalt til onsdag den 02-05-18. Fælleshus reserveres: ansvar René.

Eigil: skal vi koble et beboerrelevant tema ind i afdelingsmødet – evt. med start kl. 18.00.? Input er velkommen! - Aftales nærmere herunder praktisk forberedelse til afdelingsmødet.

Ad 09: ----- Eventuelt

-Intet til punktet

Ad 10:----- Resumé af beslutninger

-Støjdæpende vægdekorationer til fælleshuset – *ansvar alle*

-Undersøge mulighederne for evt. førstehjælpskursus – *ansvar Eigil*

-Markering af P-pladser i etape 1 iværksættes – *ansvar Team 6*

-Opmåling af restaffald i undergrundscontainer – på alle 3 stationer – *ansvar Kaj*

-Fælleshus reserveres til afdelingsmødet den 02-05-18 – *ansvar René*.

Ad 11: ----- Næste møde

-Afholdes i forlængelse af regnskabsmøde – evt. den 21. eller 22.-03. eller den 03-04-18 – aftales nærmere med regnskabsafdelingen. Endelig dato udmeldes snarest.

Dato: den / 2018

\_\_\_\_\_  
Eigil Stausholm  
Form.

\_\_\_\_\_  
Tove Christiansen  
kasserer

\_\_\_\_\_  
Rikke Bjørn Jensen  
sekr.

\_\_\_\_\_  
Carsten Malmgaard  
Best.medl.

\_\_\_\_\_  
Kaj Iversen  
Best.medl.